
Notulen ALV 2020-2021 
 
Aanwezige: Iris Wouters, Dorine Roefs, Conny van de Loo, Pien Driessen, Eric van 
Laarhoven, Ruben van der Schoot, Lizette de Corte, Koen van Kroonenburg, Hans van de 
Wiel, Johan van de Loo, Tanja van de Wiel, Matia van de Wiel, Joke Pelt, Nina van de Wiel, 
Sheila Hamers, Maeva Bonjour, Thieu Schoenmakers, Arno de Laat, Nicolette van den Hul, 
Jos Roefs, Myrthe van de Loo, Sophie Wouters, Guido Jonkers, Maren de Laat, Jort van de 
Wal 
 
Aanvang: 20:00 

Opening 
Pien opent de vergadering en heet iedereen welkom. Pien benoemt dat het een raar seizoen 
is geweest, waarin we weinig wedstrijden hebben gespeeld, maar waarin er achter de 
schermen heel hard is gewerkt. Ook bedankt Pien de nieuwe jeugdleden die het kader van 
de vereniging hebben versterkt. 

Ingekomen stukken en mededelingen 
Er zijn geen nieuwe stukken of mededelingen binnengekomen 

Notulen ALV 2020 en secretarieel verslag 
In de notulenvan afgelopen ALV stonden twee punten waarop het bestuur graag nog even 
terugkomt.  
 
- Vorig jaar werd door de kascommissie gevraagd of er een maximum is als bedrag dat een 
club als eigen vermogen mag hebben. Yvonne zal daar later op ingaan. 
 
Ook kwam er vorig jaar de vraag vanuit de heren recreanten of het bestuur iets kon 
betekenen in het aantrekken van nieuwe leden voor deze groep. Eric heeft hier een aantal 
acties op uitgezet, maar nog zonder resultaat. Nina van de Wiel gaat zorgen voor extra 
promotie voor dit team. 

Bestuur 
In principe wil het bestuur door in de huidige formatie. De herkiesbare leden (Pien en Lizette) 
worden herkozen.   
 
Bestuur: 

• Voorzitter → Pien Driessen (Herkozen) 

• Secretaris → Ruben van der Schoot 



• Penningmeester → Yvonne de Wette - Link 

• Bestuurslid → Eric van Laarhoven 

• Bestuurslid → Lizette de Corte (Herkozen) 

Financieel jaarverslag 
Yvonne opent het financiële stuk van de vergadering. Zij begint met het bespreken van de 
begroting van afgelopen jaar. Als alle uitgaven en kosten zijn doorberekend komt er een 
positief bedrag van zo'n 7000 euro uit. Wellicht lijkt dit veel, maar dit geld is ook nodig om 
aan het begin van volgend seizoen de eerste facturen te kunnen betalen (van bijv. de 
zaalhuur). 
 
Yvonne komt ook terug op het punt wat is gevraagd in de vorige ALV over het maximum wat 
een club als reserve mag hebben. Dit mag maximaal 15% procent zijn van het besteedbaar 
vermogen. 
 
Er komt een vraag vanuit Sheila hoeveel leden er geen contributie hebben betaald en wat 
hiervoor wordt gedaan om ze toch te laten betalen. Als antwoord wordt gegeven dat er 
goede hoop is dat deze leden toch gaan betalen, aangezien ze voor volgend jaar nog staan 
ingeschreven. De leden zullen allemaal individueel benaderd worden door het bestuur. Als 
leden niet gaan betalen, zullen zij niet kunnen blijven trainen en spelen, totdat de 
achterstallige contributie is betaald.   
Tanja heeft als opmerking dat we voordat de competitie begint mensen betaald moeten 
hebben, anders mogen ze niet spelen. Dit is besproken in een bestuursvergadering en gaat 
ook vanaf volgend jaar geïmplementeerd worden. 
Hans heeft als opmerking dat de coach niet persé de taak zou moeten hebben om dit met 
het desbetreffende lid te bespreken. Er wordt gezegd dat dit ook niet vanuit de trainer komt, 
maar vanuit het bestuur. Wel kan het zo zijn dat een trainer/coach gevraagd wordt om een 
speler (tijdeliijk) niet op te stellen, of niet mee te laten trainen. 
 
Yvonne bespreekt de nieuwe contributiestructuur en geeft aan dat we vanaf dit seizoen 
willen gaan werken met een makkelijkere structuur met minder uitzonderingen en 
verschillende tarieven. Deze is meer in lijn met de NBB richtlijnen.  
Sheila vraagt wat het verschil is met vorig seizoen, Yvonne vergelijkt de bedragen en licht ze 
toe. 
Yvonne vervolgt met het verklaren van de verhoging van de contributie. Oorzaken zijn: 
werkelijke kosten zijn nu doorberekend in de contributie, de NBB kosten zijn verhoogd, meer 
zaalhuurkosten, minder leden en minder teams. Een overzicht van deze kosten zijn te zien in 
de powerpoint die Yvonne heeft gepresenteerd tijdens de ALV (zie bijlage). Ook is er de 
keuze gemaakt om alle teams 1,5 uur te laten trainen en er is gekozen voor kleine teams 
(om ervoor te zorgen dat er niet teveel niveauverschil komt in een groep, zodat het voor 
iedereen leuk is). Dit zorgt er ook voor dat de contributie omhoog gaat.  
 
De restitutie van de contributie wordt besproken. Dit is mogelijk door zaalhuur die niet 
betaald is en door kosten die zijn terug gegeven door de NBB (al is dit minimaal). Er zijn 
verschillende tarieven opgesteld voor leeftijdsgroepen (zie bijlage). Deze restitutie is 



gunstiger voor oudere spelers, aangezien zij minder hebben kunnen spelen dan 
jeugdspelers. 
Hans vraagt waarom de jeugdspelers minder terug krijgen. Dit wordt verklaard door het feit 
dat jeugdspelers langer binnen hebben kunnen trainen en altijd buiten hebben kunnen 
trainen. 
Er komt een opmerking vanuit de zaal waarin wordt gezegd dat de verhoging van de 
contributie nu mooi opgevangen kan worden door de contributie die nu wordt teruggegeven 
aan de leden. 
Er komt de vraag of mensen die gestopt zijn ook restitutie krijgen. Er is besloten dit wel te 
doen. Iedereen die heeft betaald, krijgt ook de teruggave. Voor leden die komend seizoen lid 
blijven, zal de restitutie verrekend worden met de contributie van komend seizoen.  
Er wordt gestemd over de teruggave van de contributie, iedereen die aanwezig is tijdens de 
ALV stemt voor het voorstel. 
 
Yvonne geeft aan dat de contributie volgend seizoen in twee termijnen betaald kan worden 
en er is een mogelijkheid om de teruggave van de contributie te verrekenen met de betaling 
van de contributie van volgend seizoen. 
Er komt wel een opmerking dat het niet slim is om in twee termijnen te laten betalen, het 
voorstel wordt nog een keer overwogen door het bestuur. 
 
Nicolette geeft aan dat zij schrikt van de verhoging van de contributie van spelers in X14. Zij 
geeft aan dat spelers die 2 keer trainen meer moeten gaan betalen. Dit wordt besproken, het 
bestuur moet hier naar gaan kijken, maar heeft zelf meer voorkeur voor een systeem waarin 
solidariteit een grotere rol heeft, ook worden talenten van individuele spelers beter 
ontwikkeld. 
Ook wordt verklaard dat de contributieverhoging bij deze leeftijdsklasse niet alleen ligt aan 
de kleinere teams, maar door de NBB kosten die voorheen niet altijd goed zijn 
doorgerekend. 
Pien verklaart waarom er is gekozen voor kleinere teams en dat dit ook houdbaar is op de 
lange termijn. Dit heeft niet alleen te maken met kosten, maar vooral te maken met hoe leuk 
het is voor leden om met dit formaat aan teams te spelen. 
 
Sheila vraagt of het bestuur nog een keer wil gaan kijken naar de gezinskorting en deze nog 
relevant is. 
De ALV stemt voor het nieuwe voorstel van contributie en begroting voor het seizoen 
2021-2022 
 
Yvonne verklaart het nieuwe systeem voor trainers en coaches vergoedingen. Deze is ook 
weer makkelijker gemaakt en kijkt niet meer naar gediplomeerde trainers en coaches, maar 
beschouwd ze voor dezelfde vergoedingen, aangezien zij allemaal de tijd erin steken. Ook 
worden de cursussen betaald door de vereniging. 



Het financieel verslag is goedgekeurd door de kascommissie (Matia en Nicolette)  

 

Commissies 
Technische commissie 
Hans en Tanja worden (nav Hans zijn vertrek uit de TC) door Pien bedankt voor hun inzet 
voor de vereniging de afgelopen jaren in vele verschillende rollen (TC, bestuur, 
scheidsrechters(commissie), trainers/coch).  
Dorine geeft een kort verslag, zij feliciteert het bestuur en (voormalige) leden voor het 40 
jarig bestaan. De TC heeft zich flink ingezet dit jaar om ervoor te zorgen dat leden zoveel 
mogelijk konden blijven basketballen door bijvoorbeeld de buitentrainingen en aangepaste 
trainingen binnen voor volwassenen. De TC heeft dit jaar ook een jaarplanner gemaakt 
waarin staat wat er ieder jaar moet gebeuren, deze is overlegd en goedgekeurd door het 
bestuur. Tevens zal deze worden aangevuld door het bestuur en ook door hen gebruikt gaan 
worden. 
Ook is er dit jaar een visie coach aangesteld voor de dameslijn. Bedoeling is om binnen de 
dameslijn meer uniform te gaan spelen, zodat mensen makkelijk bij elkaar in kunnen vallen, 
of kunnen doorstromen. Joke Pelt is de visiecoach en enkele jeugdleden helpen mee met 
uitwerking en implementatie. De TC heeft ook dit jaar weer de indeling gemaakt voor de 
teams van volgend seizoen. Er gaan 13 teams competitie spelen en 2 teams recreatief. Ook 
het kader is rond. De TC bedankt Hans zelf ook nog voor zijn inzet de afgelopen jaren. 
 
De jaarplanner wordt besproken door Dorine. Het voornaamste punt dat gemaakt wordt, is 
dat het belangrijk is voor actieve kaderleden binnen de vereniging dat zij voor ieder seizoen 
kijken wat van hen verwacht wordt gedurende een seizoen. 
 
Sponsorcommissie 
Lizette geeft een kort verslag. Zij benoemt dat de in het afgelopen jaar deze commissie een 
andere opzet heeft gemaakt voor sponsoring dan afgelopen jaren het geval was en dat er 
actief gezocht is naar nieuwe sponsors. Voorheen waren sponsoren bedrijven of personen 
die een tenue betaalde. Er zijn dit jaar een aantal sponsorpakketten opgesteld waaruit 
bedrijven kunnen kiezen die variëren in prijs en grootte. Dit kan bijvoorbeeld tenues zijn of 
een eenmalig bedrag bijvoorbeeld als bidonsponsor of een bord in de Kemmer tijdens 
wedstrijden. Er zijn ondertussen al een aantal sponsoren gevonden en hier is ook al 
materiaal voor gemaakt voor tijdens wedstrijddagen. Op de website zijn alle 
spponsorpakketten te vinden. 
 
Ook is er dit jaar een webshop opgezet die is gemaakt door het bedrijf Jonas die een aantal 
nieuwe producten en merchandise heeft ontworpen. Dit zijn bijvoorbeeld truien en tassen. 
We gaan dit proberen de komende jaren verder te stimuleren. 
 
Dit jaar heeft BCO meegedaan aan de actie waarbij, als men zich aanmeldt voor glasvezel, 
het glasvezelbedrijf een bedrag schenkt aan de vereniging. 
 



Eric vertelt kort over de nieuwe tenues. Nina heeft deze ontworpen, Guido regelt de tenues, 
heeft de contacten met de leverancier en regelt de passessies. Deze passessies zijn 
ondertussen begonnen voor de teams die al eerste een nieuwe set van tenues krijgen.  
 
Evenementencommissie 
Nicolette geeft een kort verslag. Ze zijn druk bezig met dingen organiseren. Bijvoorbeeld het 
Kickoff toernooi. Ook zijn ze bezig met een (aantal) activiteit(en) voor het 40 jarig jubileum. 
 
Scheidsrechterscommissie 
Johan geeft een kort verslag. Er wordt opnieuw een takenschema. Tevens krijgt het 
takenbeleid en update. Helder zal worden welke consequentie er verbonden wordt aan niet 
komen opdagen bij een taak. Het streven is dit voor de start van de 1e thuiswedstrijd op de 
website te plaatsen. Er zullen dit jaar wat meer ervaren scheidsrechters nodig zijn om de 
hoeveelheid oudere teams te kunnen bezetten. 
 
Website commissie 
Geen bijzonderheden. Er wordt regelmatig gekeken naar ontwikkelingen en mogelijkheden. 

Rondvraag 
Pien benoemt dat de club nog steeds trots mag zijn op de grote groei van de afgelopen jaren 
en geeft aan dat veel leden zich al inzetten voor de club. Het bestuur heeft nog een oproep 
voor nieuwe algemene bestuursleden, die kunnen ondersteunen bij allerlei taken die het 
bestuur moet vervullen. Dus als mensen hier animo voor hebben, mogen ze contact 
opnemen. 
 
Koen vraagt of er gekeken kan worden voor het zoeken naar nieuwe spelers of herindeling 
binnen het herenteams en de oudere jongensteams. Bestuur geeft aan dat ze dit gaan 
overleggen met de technische commissie. 
 
Nicolette moet vervangen worden in de kascommissie. Conny van de Loo gaat dit van haar 
overnemen. Zij gaat dat dit jaar doen in samenwerking met Matia van de Wiel. 
 
Einde van de ALV: 22:06 
 
 


